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شهروند| در آستانه نخستین دیدار تیم ملی فوتبال 
در چارچــوب مرحله مقدماتــی جام جهانی 2018 
فدراسیون فوتبال توانست یکی از حرکات مثبت خود 
را درطی چند ماه اخیر به نمایش بگذارد و بدین ترتیب 
ملی پوشان با پیراهنی با کیفیت می توانند وارد میدان 
شوند. با این که یک برند ایتالیایی پیش از این قرارداد 
همکاری را در دوره ریاست کفاشــیان با فدراسیون 
منعقد کرده بود، بعد از انتقادات فراوان به کارش پایان 
داد و حالا شــاگردان کی روش با یک برند معتبر وارد 

مسابقات   می شوند.
بی کیفیتی کار دست  جیووا    داد

درست یک هفته قبل از برگزاری انتخابات ریاست 
فدراســیون در اردیبهشــت ماه  ســال جاری بود که 
کفاشیان رئیس وقت فدراســیون تصمیم گرفت از 
اسپانسر جدید البسه تیم  ملی رونمایی کند. براساس 
این قرارداد برند جیووا مسئول تأمین البسه تیم ملی در 
مسیر رسیدن به جام جهانی شد اما کیفیت پایین این 
البسه خیلی زود کار دستشان داد. بعد از روی کارآمدن 
مهدی تاج، سرمربی تیم ملی بارها درجلسات مشترک 
به کیفیت پایین لباس های جیووا تأکید کرد و حاضر 
نشد لباســی با این برند برتن کند. از طرفی گزارش 
برنامه نود از چگونگی تولید البسه این برند ایتالیایی 
پرده برداری کرد و فدراسیون نیز به فکر تغییر اسپانسر 
البســه تیم ملی افتاد. درنهایت فدراسیون تصمیم به 
قطع همکاری با این برند ایتالیایی گرفت تا آنها حتی 
در یک بازی رسمی هم نامشان روی پیراهن تیم ملی 

ثبت نشود. 
آدیداس، برند جدید تیم ملی

بعد از قطع همکاری فدراسیون فوتبال با جیووا، روز 
گذشته امیر عابدینی از توافق با آدیداس برای تأمین 
البسه تیم ملی در بازی با قطر و چین خبر داد. مذاکرات 
مسئولان فدراسیون فوتبال که با تشکیل یک سازمان 
اقتصادی جدید به دنبال راهکاری برای حل این مسأله 
بودند، با همتایان خود در شرکت آدیداس به بار نشست 
و طرفین به توافق رسیدند تا با یکدیگر همکاری کنند. 
حسین هدایتی به همراه چند تن دیگر نقش مهمی 
در خرید لباس های آدیداس داشتند و به فدراسیون 
کمک های شایانی کردند تا از این طریق برند جدید و 

معتبری روی پیراهن تیم ملی نقش ببندد.
قرارداد چه می شود؟

طبق اعلام مسئولان فدراسیون طبق توافق فعلی، 
قراردادی میان شــرکت آدیداس و فدراسیون امضا 
نخواهد شد و قرار است تا پایان  سال 95 به همین طریق 
خریدوفروش البسه همکاری صورت بگیرد. با توجه به 
این که در مدت زمان کوتاه تا آغاز مســابقات تیم ملی 
ایران در چارچوب مقدماتــی جام جهانی امکان عقد 
قرارداد وجود نداشت، عابدینی و ساکت که مسئولیت 
مســتقیم این امر را برعهده دارند، بعد از برگزاری 2 
مسابقه پیش رو قصد دارند مذاکرات اصلی را با شرکت 
آدیداس آغاز کرده تا درنهایت بعد از بررسی جزییات 
به مرحله عقد قرارداد برسند. طبق پیش بینی عابدینی 
این اتفاق از ابتدای  سال 96 رخ خواهد داد و تا آن زمان 

تیم ملی البسه این شرکت را به صورت خریدوفروش 
دراختیــار می گیــرد. البته ممکن اســت درصورت 
عدم توافق با آدیداس، مســئولان فدراسیون به سراغ 

برندهای معتبر دیگری مثل نایکی و پوما بروند. 
بازگشت به 38 سال قبل

آخرین بــاری که برند آدیداس بــا تیم ملی فوتبال 
ایران همکاری داشته،  به 38 ســال قبل بازمی گردد. 
در جام جهانی 1978 که نخستین دوره حضور ایران 
درچنین ســطحی بود، تیم ملی کشــورمان از برند 
آدیداس استفاده کرده و حالا بعد از 38 سال این اتفاق 
بار دیگر درحال رقم خوردن است. تیم ملی ایران بعد 
از جام جهانــی 1978 در 3 دوره بعــدی از برندهای 
پوما و آل اشپورت اســتفاده کرده و اگر بتواند با برند 
آدیداس قرارداد همکاری امضا کند، درصورت صعود 

به جام جهانی تاریخ بعد از 40 سال تکرار خواهد شد.
در انتظار واکنش جیووا

برند ایتالیایی جیووا کــه عمر حضورش در فوتبال 
ایران به یک سال هم نمی رسد،  بعد از قراردادی که در 
دوره ریاست علی کفاشیان با فدراسیون فوتبال داشت، 
توانست جای خود را درمیان خیلی از باشگاه ها نیز باز 
کند. هم اکنون باشــگاه هایی همچون پرسپولیس و 
تراکتورسازی از این برند استفاده می کنند و همکاری 
گسترده ای هم با مسئولان این شرکت ایتالیایی دارند. 
حالا باید دید جیووا به استفاده تیم ملی از یک برند دیگر 
با وجود قراردادی که هنوز فســخ نشده، چه واکنشی 
نشان خواهد داد. البته پیش از این مسئولان این برند 

اعلام کرده بودند که تابع تصمیمات فدراسیون هستند 
و بهترین محصولات خود را بــرای دیدار با قطر آماده 

می کنند.
ایران در تراز جهانی

از  یکــی  کــی روش  کارلــوس  احتمــالا 
خوشــحال ترین افراد بعد از شــنیدن تغییر برند 
البسه تیم ملی خواهد بود. او که درچند  سال اخیر 
با اسپانسرهای سطح پایین تر ارتباط خوبی برقرار 
نکرد و حاضر نشد لباس های آنها را برتن کند، حالا 
دیگر بهانه ای درباره کیفیت لباس ملی پوشــان 
نخواهــد داشــت. تیم ملــی ایران طبــق اعلام 
مسئولان فدراسیون در دیدار با قطر با لباس های 
اورجینــال آدیداس وارد زمین می شــود و بدین 
ترتیب می تواند خــودش را از این نظر در کلاس 
جهانی ببیند. در بخش تیم های ملی کشــورهای 
قدرتمندی مثل آلمان، بلژیک،  سوئد و اسپانیا در 
یورو 2016 لباس هایی آدیــداس را برتن کردند. 
همچنین در بخش باشگاهی نیز تیم های بزرگی 
چون رئال مادرید، منچستریونایتد، بایرن مونیخ و 
یوونتوس از این برند استفاده می کنند. قطعا توافق 
فدراسیون با آدیداس می تواند گام بلندی به سوی 
پیشــرفت در دوره ریاست مهدی تاج باشد و جزو 
نکات مثبت کارنامه او به حســاب بیاید. از طرفی 
این یک خبر خوشــحال کننده بــرای هواداران 
فوتبال ایران و ملی پوشان است که خود را هم تراز 

با تیم های بزرگ جهان از نظر پوشش می بینند. 

شهروند| فوتبال ســاحلی ایران سال هاست که 
درعرصه بین المللی حرف هــای زیادی برای گفتن 
دارد و توانســته نام ایــران را در این رشــته در دنیا 
مطرح کند، بار دیگر بر بام قاره آســیا ایستاد. پیمان 
حســینی، دروازه بان این تیم نیز توانســت عنوان 
بهترین دروازه بان جــام را به خود اختصاص دهد. او 
که در این رقابت ها موفق به گلزنی هم شده، اعتقاد 
دارد اگر به فوتبال ساحلی بیشتر از اینها توجه شود، 
این تیم می تواند افتخارات بزرگتری به  دست بیاورد 
و حتی قهرمان دنیا هم شــود. حسینی که چندی 
پیش از بی توجهی به فوتبال ساحلی گله کرده، حالا 
می گوید توجهات بهتر شده اما باید شرایط از اینی که 
هست، هم بهتر باشد تا این تیم بتواند بر قله فوتبال 
ساحلی دنیا بایستد. او اعتقاد دارد قهرمانی فوتبال 
ساحلی ایران در دنیا اتفاقی عجب نیست و این تیم 
می تواند در دنیا بهترین شود. حسینی در گفت وگو 
با خبرنگار »شهروند« درباره قهرمانی فوتبال ساحلی و 

کمبودهای این رشته صحبت کرده است.
    درباره مسابقات قهرمانی آسیا صحبت کن. 

بله، ما برای قهرمانی کارمان بســیار ســخت بود 
چون حریفان قدرتمندی داشتیم. در این مسابقات 
8 تیم اول رنکینگ شرکت کردند و قهرمانی در آن 
واقعا کار سختی بود. همه می دانند غول های فوتبال 
ساحلی، ژاپن و عمان هستند که ما هر دوی این تیم ها 
را قاطعانه شکست دادیم و قهرمان شدیم. فکر می کنم 
دیگر فراتر از فوتبال آسیا هستیم و می توانیم در دنیا 

افتخارات بیشتری داشته باشیم.
    ظاهرا ممکن نبود به بازی های آسیایی اعزام 
شوید و در دقایق آخر حضورتان در این رقابت ها 

قطعی شد. 
بله، در اعزام تیم تاج نقش اساســی داشت و اگر او 
نبود، شاید اصلا ما اعزام نمی شدیم. واقعا تاج با تلاش 
بی وقفه باعث شــد تیم به مسابقات و خوشحالم که 
توانستیم با قهرمانی جواب این حمایت را بدهیم. البته 
حمایت ها باید ادامه داشــته باشد تا ما بتوانیم نتایج 

بهتری کسب کنیم.
    تاکنون فدراسیون به وعده هایی که داده، 

عمل کرده است؟
کلا شرایط خیلی بهتر از قبل شده است. صحبت ها 
متفاوت شده و وعده هایی به ما داده اند که امیدوارم 
عملی شــود. مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال 
قول هایی بابت حمایت از فوتبال ساحلی داده است و 
امیدوارم این وعده ها عملی شود. فوتبال ساحلی ایران 
ششمین تیم برتر جهان است اما باید امکانات و انگیزه 
داشته باشیم تا بتوانیم از این بهتر شویم. فکر می کنم 
اگر وعده هایی که به ما داده اند عملی شود، روزهای 

روشنی در انتظار فوتبال ساحلی خواهد بود.

     در مسابقات قهرمانی آسیا به عنوان بهترین 
دروازه بان انتخاب شــدی. درباره انتخابت 

صحبت کن.
من سعی کردم وظایفم را انجام بدهم و به موضوع 
دیگری فکر نکردم. اگر من توانستم به عنوان بهترین 
دروازه بان انتخاب شوم، ناشی از زحمات همه بچه ها 
بوده اســت. درواقع دفاع تیمی خوب بــود و اجرای 
تاکتیک های مدنظر سرمربی و پیشرفت تیمی باعث 
شــد حریفان را به راحتی شکست دهیم؛ خصوصا 

حریفان سنتی که همیشه با آنها کری داریم.
    درصورت بازنشستگی نسل فعلی فوتبال 
ساحلی، پشتوانه سازی برای تیم ملی انجام 

شده است؟
ما الان لیگ برتر، لیگ دسته اول و لیگ دسته دوم 
داریم که بازیکنان خوبی در آن پرورش پیدا کرده اند. 
فدراسیون مدتی است که به دنبال پشتوانه سازی در 
فوتبال ساحلی است و استعدادهای زیادی هستند 
که شایستگی حضور در تیم ملی را در سال های آینده 
دارند. البته نسل فعلی هنوز برای بازی کردن جا دارد 
و می تواند بازنشسته نشود. این نسل فعلا به پختگی 
رسیده و زمان بهره برداری از آن است. ضمن این که 
تغییر نسل باید به تدریج اتفاق بیفتد، نه به یکباره. 
ما الان لیگ خوبی داریم اما جا دارد که بهتر شــود و 
بازیکنان خوبی از دل آن به تیم ملی اضافه شوند. البته 
من معمولا راضی نیســتم چون رضایت پیشرفت 
نمــی آورد و باید گام های بلندتــری برای موفقیت 
برداشت. در آینده حتما ملی پوشان خوبی خواهیم 
داشــت و من از این بابت نگران نیســتم. دپارتمان 
ســاحلی هم برنامه های خوبی برای فوتبال ساحلی 
دارد و مطمئن باشید ما همچنان تیمی تاپ در آسیا 

و دنیا خواهیم بود.
    فکر می کنی این تیم بتواند قهرمانی دنیا را 

به  دست بیاورد؟
مطمئن باشــید همیــن اتفــاق رخ می دهد. با 
حمایت های خوب فدراســیون و امکاناتی که قرار 
اســت دراختیارمان قرار بگیرد، حتما می توانیم بر 
قله دنیا بایستیم. ما قبلا یک بار قهرمان دنیا شده ایم 
و می توانیم آن را باز هم تکــرار کنیم. ایران تاکنون 
غول های بزرگ دنیا مثل پرتغال و برزیل را شکست 
داده و تنها مدعی که توانسته از دست ما قسر در برود، 
تاهیتی بوده است. البته ما نباید به همین قهرمانی 
قاره ای دل ببندیم بلکه باید به فکر تکرار آن باشیم. 
همه تیم های فوتبال ساحلی در دنیا توانایی قهرمان 
شدن را دارند. اگر ما یک قهرمانی بین قاره ای داریم، 
آنها چند قهرمانی دارند. اگر بــا ما حرفه ای برخورد 
شود و امکانات خوبی داشته باشیم، حتما می توانیم 

قهرمان دنیا هم بشویم.

 گفت وگوی »شهروند« با پیمان حسینی، دروازه بان تیم ملی فوتبال ساحلی

 تحقق وعده ها مساوی است 
با قهرمانی دنیا

 تاج نبود، به مسابقات آسیایی اعزام نمی شدیم
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مهاجم  آزمون،  ســردار 
ایرانی روستوف روسیه:   
از ســتاره های بایرن مونیخ 
و اتلتیکو نمی ترســیم/به 
این دو تیــم هم گل می زنم/ 
شــادی گلم با صعــود به لیگ 
قهرمانان کامل شــد/ برای حضور در جهنم آزادی 

لحظه شماری می کنم

موســوی،  ســیدمحمد 
مدافع روی تور تیم ملی 
والیبال:    لبــاس خوش 
خبر سایز کودک 10 ساله 
بود/ به سرپرســت تیم ملی 
بی احترامی کردند/ عدم حضور 
در افتتاحیه بی احترامی به مردم نبود/ 
خودم از نمایش در المپیک راضی نیستم چه برسد 

به مردم/ توقع داشتم آرژانتین و لهستان را هم ببریم

رئیس  خادم،  رســول 
فدراسیون کشتی:    از 
مردم عزیز ایران صمیمانه 
سپاسگزارم/ نقد فنی باعث 
فراموش شــدن افتخارات بنا 
نشــود/ او تمام زحمتش را کشــید/
مدعی قهرمانی در جام جهانی کشــتی هســتیم/

کارمان برای توکیو آغاز شده است

تریبون

امروز در ورزش

   هفته سوم لیگ برتر انگلیس امروز با برگزاری 2 دیدار 
میان تیم های وست بروموویچ- میدلزبورو)17:00( 

و منچسترسیتی- تاتنهام)19:30( به پایان می رسد.
    8 دیدار امشــب در چارچوب هفته دوم ســری آ 
برگزار می شــود که درمهم ترین مســابقات اینتر- 
پالرمو)20:30( و کالیاری-رم)23:15( به مصاف هم 

می روند.
    هفته نخســت بوندس لیــگای آلمــان امروز با 
2 بازی پیگیــری می شــود طــی آن هرتابرلین- 
فرایبورگ)18:00( و هافن هایم- لایپزیک )20:00( 

با هم دیدار می کنند. 
    بیلبائو- بارســلونا)22:45( امشب حساس ترین 
مسابقه شب سوم هفته دوم لالیگای اسپانیا را برگزار 

می کنند. 
    تیم والیبال بانک ســرمایه امــروز در مرحله دوم 
 جام باشگاه های آســیا مقابل تایوان پاور چین تایپه 

به میدان می رود.

الهه احمدی در جمع 9 تیرانداز برتر جهان

یک سال قبل درچنین روزی )7 شهریور 
ســال 1394( ســعید رمضانی مدیرفنی سابق 
سیاه جامگان سکان سرمربی گری سیاه جامگان را 
برعهده گرفت. درهمین روز باشگاه پا ر ی سن ژر من 
از تمدید قــرارداد تیاگو موتا، هافبک ایتالیایی خود 
خبر و به شایعه پیوستن او به اتلتیکو مادرید پایان 
داد. سال قبل درچنین روزی )کرم جابر( کشتی گیر 
معروف مصری از تست دوپینگ امتناع کرد و ازسوی 
فدراسیون جهانی محروم شد. ضمن اینکه دو مدال 
نقره و دو مدال برنز حاصل کار نمایندگان کشتی آزاد 
ایران در مسابقات جهانی بود. همین طور تیم 4 در 
100متر جامائیکا با درخشش یوسین بولت مدال 
طلای این ماده را کســب کرد اما آمریکا با حضور 4 
دونده مطرح خود به مدالی نرســید و حذف شد. 7 
شهریور سال گذشته مالاچفسکی از لهستان قهرمان 
پرتاب دیسک جهان شد. درهمین روز  اشتون ایتون 
رکورد جهانی دهگانه مردان شکسته شد. سال قبل 
درچنین روزی الهه احمدی درجمع 9 تیرانداز برتر 
سال 2015 جهان قرار گرفت و  به مسابقات فینال 

فینالیست های مونیخ آلمان راه یافت.

تونل زمان

تیتربازی

   والیبالیســت های بانک ســرمایه در ادامه جام 
باشگاه های آسیا موفق شدند در دیدار مقابل نماینده 

ژاپن به برتری برسند.
   عکس علیرضا فغانی، داور شایســته کشورمان 
 روی جلــد کتابچــه قانــون جدید فیفا در ســال

 2016- 2017 چاپ شد.
   باشــگاه پیکان در بیانیه ای تهدیــد کرد که در 
صورت ادامه انتقادات تراکتورسازان، فیلم درگیری ها 

در دیدار دوستانه را پخش می کند.
   دیگــو بناگلیــو، دروازه بــان سوییســی تیم 

ولفسبورگ قراردادش را تا سال 2019 تمدید کرد.
   علیرضا زندی، سرپرســت دبیری فدراســیون 
 زورخانــه ای به دلیل آنچه که »دخالت فدراســیون 

بین المللی« نامید شده، از سمت خود استعفا کرد.
   فاتــح تریم در تصمیمی جنجالــی آردا توران، 
ستاره ترک بارسلونا را از لیست تیم ملی ترکیه خط زد.

   آندرئاس پریرا، ستاره جوان و برزیلی خط میانی 
منچســتریونایتد به صورت قرضی به گرانادا اسپانیا 

پیوست.
   تماشــای دیدار تیم ملی ایــران مقابل قطر در 

چارچوب مقدماتی جام جهانی رایگان اعلام شد.
   مجتبی حقدوست هافبک پیشین نفت تهران 
بعد از توافق نهایی با استقلال از دیروز در تمرینات این 

تیم حاضر شد. 

حضور هنرمنــدان در جمــع معلولان| 
هنرمندان سینما و موسیقی کشور دیروز در محل 
برگــزاری اردوی تیم های والیبال نشســته مردان 
و زنــان ایران حضــور پیدا کردند. ســالار عقیلی، 
حامد بهداد و حسین پاکدل روز شنبه با حضور در 
فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولین، در محل 
برگزاری اردوی تیم های والیبال نشســته مردان و 
زنان حضور یافتند. آنها در این دیدار در جریان روند 
تمرینات قرار گرفتند و برای تیم هــای اعزامی به 

پارالمپیک آرزوی موفقیت کردند.
شدند|  مشخص  تیم ملی  خط خورده های 
دور دوم اردوی تیم ملی فوتبــال برای دیدار با قطر 
در مرحلــه انتخابی جام جهانی 2018 روســیه از 
روز گذشته آغاز شــد. کارلوس کی روش که علاقه 
زیادی پیدا کرده تیمش را در خفا و بدون اعلام های 
رسمی روانه مسابقات کند، در اقدامی عجیب بدون 
این که حرفی بزند، چند بازیکن را از لیست خط زد. 
رحیم زهیوی، سروش رفیعی، محمد طیبی، رشید 
مظاهری، احســان پهلوان، مرتضی تبریزی، کمال 
کامیابی نیا و عزت الله پورقاز بازیکنانی هستند که از 
لیســت تیم ملی فوتبال خط خورده اند و در بازی با 

قطر جایی نخواهند داشت.
ضرب وشــتم مربی کاراته توســط عضو 
فدراسیون| رقابت هــای انتخابی تیم ملی کاتای 
تیمی بانوان صبح شنبه در سالن کبکانیان برگزار شد 
و پس از پایان این رقابت ها فرخ ناز ارباب عضو شورای 
راهبردی بانوان فدراســیون کاراته و مربی پیشین 
تیم ملی بعد از  پایان این رقابت ها یکی از مربیان تیم 
دیگر را مورد ضرب و شــتم قرار داد. در رقابت های 
انتخابی  انفرادی کاتای بانوان نیز یکی از کاتاروها به 
کاتاروی دیگری فحاشی کرد تا به این ترتیب حالا 
جامعه کاراته منتظر تصمیم مسئولان فدراسیون 
در مورد خاطیان باشد. تیم ملی کاراته بانوان در دو 
بخش کاتا و کمیته خود را برای حضور در رقابت های 
قهرمانی جهان که چندی دیگر به میزبانی اتریش 
برگزار می شود آماده می کند. نتایج انتخابی تیمی 

هنوز مشخص نشده است.

خارج از گود 

تبریک به انزلی چی ها

شــاهین ثاقبی در دیدار ملوان و سپیدرود رشت 
یک ضربه پنالتی از دست داد. البته درنهایت بازی با 
نتیجه یک بر صفر به سود ملوان تمام شد تا ثاقبی 
با انتشار این عکس در اینستاگرامش نوشت که اگر 
ملوان برنده نمی شد، او هرگز خودش را نمی بخشید. 
ثاقبی به هواداران ملوان قول داده که ملوان با قدرت به 

لیگ برتر برگردد.

پرسپولیسی قدیمی در کنسرت

مهرداد میناوند که خودش هم دســتی بر آتش 
موسیقی دارد، به همراه لاله اسکندری در کنسرت 
فریدون آســرایی حضور پیدا کرده است. میناوند 
همیشه درصفحه اینســتاگرامش خبرساز ظاهر 
می شود و زیرپست هایش محل کری خوانی شدید 
بین استقلالی ها و پرسپولیسی هاست. او با انتشار این 
عکس از حضورش در کنسرت شعری عاشقانه را هم 

به عنوان کپشن نوشته است.

برای حنانه دعا کنید

بعد از یاســین، هوادار خردســال پرسپولیسی 
که به دلیل ســرطان  دار فانــی را وداع گفت. حالا 
پرسپولیســی ها برای یکی دیگر از هوادارانشــان 
طلب دعا دارند. حنانه دختر کوچک پرسپولیســی 
که بیماری ســختی دارد، قبلا گفته بــوده یکی از 
آرزوهایش دیدن بازیکنان پرسپولیس است. دیروز 
محسن مســلمان و فرشــاد احمدزاده آرزوی این 
کودک پرسپولیســی را برآورده کردند و عکس این 

دیدار را در اینستاگرام قرار دادند.

اینستاگرام

شهروند| بالاخره رامین رضاییان توانست حرفش را به کرسی 
بنشــاند و به پرســپولیس برگردد. برانکو همان طور که سر قضیه 
بازگشت طارمی مخالفت خودش را ابراز کرده و گفته بود نیازی به 
این بازیکن ندارد، موضعش مقابل رضاییان هم همین طور بود. برانکو 
تأکید داشت، وقتی حســین ماهینی را دارد که از ابتدای فصل هم 
همراه تیم تمرین کرده، نیازی به رضاییان نیست اما پافشاری رامین 
و تلاش مدیران پرسپولیس نتیجه داد و او بالاخره برگشت. بعد از 
این که رضاییان مصاحبه ای سراسر عذرخواهی از برانکو انجام داد و 
سایت پرسپولیس آن را منتشر کرد، معلوم بود که برانکو خلع سلاح 
شده و باز هم باید مقابل باشگاه کوتاه بیاید. البته فعلا که همه چیز 

مرحله به مرحله پیش می رود. پرسپولیسی ها وقتی رضاییان با وجود 
داشتن قرارداد به ریزه اسپور رفت، از او شکایت کردند. آنها که به فسخ 
یک طرفه قراردادشان با این بازیکن توسط رضاییان اعتراض داشتند، 
شکایتی به سازمان لیگ ارســال کرده بودند که اکنون با مذاکرات 
صورت گرفته بین طرفین این شکایت پس گرفته شد. گام دوم نیز به 
عقد قرارداد بین طرفین مربوط می شود که گفته می شود این قرارداد 

طبق توافق طرفین امضا و به سازمان لیگ فرستاده شد. رضاییان 
تأکید کرده می خواهد قراردادی سفید و بی قید و شرط با پرسپولیس 
امضا کند و تابع باشگاه باشد. البته همه این اتفاقات درحالی رخ داده 
که برانکو هنوز رضایت قطعی خود را اعلام نکرده و مشــخص هم 
نیست کدام بازیکن قرار اســت از لیست پرسپولیس حذف شود تا 
رضاییان جانشین او شود. مسئولان پرسپولیس به دنبال این هستند 
تا نام یک بازیکن را از لیست خط بزنند که فعلا آنتونی گولچ، مدافع 
استرالیایی این تیم در اولویت قرار دارد و به نظر می رسد درصورت 
توافق او جدایی زودهنگامی با این تیم خواهد داشت تا با خالی شدن 

لیست، رضاییان به این تیم بازگردد.

برانکو سرانجام کوتاه آمد

بازگشت رضاییان به پرسپولیس

 فدراسیون فوتبال دل کی روش را به  دست آورد

تیم ملی »آدیداس«پوش شد
 جیووا کنار رفت، قرارداد جدید بعد از بازی با قطر امضا می شود


